



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG

Tawaran adalah dipelawa kepada pembekal Bumiputera yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)** di dalam kod bidang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini;

KELAYAKAN UTAMA / KOD BIDANG	TARIKH PENDAFTARAN / LOKASI
<u>KOD BIDANG KKM</u> 221001 - Khidmat Kebersihan dan Rawatan (Pembersihan Bangunan dan Pejabat)	<i>LINK</i> DAFTAR DIBUKA MULAI: 02 OKTOBER 2021 HINGGA 04 OKTOBER 2021 (JAM 11.59 MALAM)
<u>TARIKH TUTUP / SERAH DOKUMEN :</u> PADA ATAU SEBELUM 11 OKTOBER 2021 JAM 12 TENGAHARI	LOKASI : LAMAN SESAWANG MPM www.mpm.gov.my

Untuk makluman pendaftaran **HANYA** akan dibuka secara atas talian mengikut tarikh yang tertera diatas sahaja. Pembekal yang berminat dikehendaki mengisi maklumat melalui pautan yang diberikan dibawah. Satu (1) pautan mewakili satu (1) tajuk tawaran. Pembekal yang **tidak mendaftar** semasa pautan ini dibuka adalah **tidak dibenarkan** untuk menyertai tawaran seperti berikut;

Jabatan Peminta : **JABATAN KHIDMAT PENGURUSAN**

BIL	BUTIRAN TAWARAN/ RUJUKAN SEBUT HARGA	KOD BIDANG	PAUTAN / LINK
1.	SEBUT HARGA BAGI PEMBERSIHAN BANGUNAN PEJABAT MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG MPM JKP / SH / 9 / 2021	221001	https://forms.gle/PcC6xEueYXqemf898

RINGKASAN JUMLAH TAWARAN BAGI SESI INI

1 tawaran Kod KKM - Jabatan Khidmat Pengurusan

Pihak Urusetia Perolehan Majlis Perbandaran Manjung boleh dihubungi melalui alamat emel berikut; Email : jrpmmanjung@gmail.com bagi masalah teknikal dokumen yang diedarkan secara *softcopy*, No telefon pejabat 05-6898800 atau sila hubungi 05-6898805 (Jab. Khidmat Pengurusan -Pn.Aween) untuk sebarang pertanyaan mengenai perincian dokumen sebut harga berkenaan.

TARIKH TUTUP DAN HANTAR DOKUMEN

1. Penyebut harga yang **berjaya** melepasi kelayakan utama akan menerima capaian URL (link URL) yang akan diedarkan melalui emel mulai **05 OKTOBER 2021**. Dokumen Sebut Harga boleh dimuat turun untuk sesi pengisian serta **WAJIB** dibukukan / didokumentasikan mengikut tajuk sebut harga.
2. Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi mengikut senarai semak hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tawaran **pada atau sebelum jam 12.00 tengahari 11 OKTOBER 2021** bertempat di;

**PEJABAT MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG,
JALAN PINANG RAJA,
32040 SERI MANJUNG,
PERAK.**

3. Dokumen tawaran yang diterima selepas masa yang ditetapkan atau yang tidak lengkap akan ditolak. Hanya penama yang tercatat di dalam sijil SSM, KKM, PPK, SPKK ATAU CIDB yang dibenarkan menyertai tawaran. Dokumen Sebut Harga tidak akan dijual atau dikeluarkan selepas tempoh di atas.
4. Penyebut harga hendaklah memastikan nilai kerja yang ditawarkan bersesuaian dan kompetitif. Majlis Perbandaran Manjung tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran. Pihak Majlis juga tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang dokumen sebut harga yang tidak terdapat di dalam Peti Tawaran setelah ia dibuka.
5. Bagi pencegahan penularan wabak Covid – 19 sepanjang tempoh Perintah Kawalan Pergerakan (PKP), kontraktor yang hadir bagi penyerahan Dokumen Sebut Harga hendaklah memastikan pemakaian pelitup muka dan penjarakan 1 meter sepanjang tempoh urusan dijalankan. Pihak Majlis tidak bertanggungjawab sekiranya pihak kontraktor gagal untuk mematuhi arahan semasa dari Majlis Keselamatan Negara (MKN).


.....
Yang Dipertua,
Majlis Perbandaran Manjung.